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Emne: Søknad om skadeløyve på hjort 2022

Eg Tore Stusdal  216/1 og 216/2 søker herved om skadeløyve på hjort. 
Perioden de er dyr på innmark er når enga til 1 slått tar seg opp, dvs ca 3 veker før 1 slått og til de 
ikkje er meir å henta på innmark langt ut på høsten.
De er plan om å få satt opp elektrisk gjerde (ca 2000 meter med tråd) rundt så og sei heile 
innmarka for å bremse de som kommer innpå innmark. 
Før eg satte opp dette el.gjerde så talte vi opp til ca 25 dyr. No er vi kommet ned i ca 12 til 15 dyr 
så og sei kvar natt . 
Dette går hart utover avlingen som eg skal ha til mine dyr til vinteren.
Avlinga ser ut til å bli redusert med 25-30%.
 

-- 
Tore Stusdal


